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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over de aanhoudende problemen op het spoor in de Achterhoek 
(ingezonden 3 september 2015) 

Vraag 1
Welke redenen zijn er voor de vele verstoringen van de laatste dagen op het 
spoortraject tussen Winterswijk en Arnhem?1 

Vraag 2
Klopt het dat op een deel van het spoor in de Achterhoek sprake is van een 
zeer verouderd systeem voor het aansturen van de wissels en seinen? Kunt u 
uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Wat is de reden dat het vervangend busvervoer vanuit Arriva zo gebrekkig 
verliep? Wat vindt u hiervan? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het goed zou zijn voor de robuustheid van het spoor in 
de Achterhoek wanneer de gehele lijn uitgerust zou worden met een 
dubbelspoor? 

Vraag 5
Welke maatregelen worden er genomen om het spoor robuuster te maken? 
Welke aanvullende maatregelen gaat u nog nemen?

1 Gelderlander.nl, 2 september 2015, http://www.gelderlander.nl/regio/liemers/zevenaar/weer-
problemen-op-spoor-tussen-winterswijk-en-arnhem-1.5203323
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